
ÅRSMØTE i Møre og Romsdal Redaktørforening 

Molde Fjordstuer  tirsdag  20. mars 2012 

 

Saksliste: 

1. Godkjenning av innkalling 
2. Valg  av møteleder, referent og to personer til å skrive under protokollen 
3. Årsmelding 
4. Regnskap/budsjett 
5. Valg 
6. Forslag til aktivitetsplan for Møre og Romsdal Redaktørforening for 2012 og 2013 
7. Eventuelt 
 
Sak 1. Det var ingen merknader til innkallinga. 
 
Sak 2. Enstemmig valgt: Møteleder Hallstein Vemøy, referent Bente Tovan. 
Underskrive protokoll: Hilde Røsvik og Per-Kristian Bratteng. 
 
Sak 3. Hallstein Vemøy  gikk gjennom årsmeldinga.  Den ble enstemmig godkjent. 
 
Sak 4. Kasserer Jan Arve Ødegård gikk gjennom regnskapet,  og revisjonsrapporten ble lagt fram. 
Negativt årsresultat pga Offentlighetsprosjektet. Foreninga har ved årsskiftet en 
totalbeholdning på  kroner103.521,13.  Av dette står kroner 69.724,52 på en 
plasseringskonto med høyere rente. Konkluderer med at  kapitalbasen er tilfredsstillende. 
Revisjon og rapport godkjent. 

Sak 5: Valg 
Per-Kristian  Bratteng  la frem valgkomiteens innstilling til nytt styre.  
Leder: Hallstein Vemøy, NRK Møre og Romsdal, for 2011-2013 (ikke på valg) 
Jan Arve Ødegård, Tidens Krav, på valg. Gjenvalgt,  for 2012-2014 
Bente G. Tovan, Romsdals Budstikke, for 2011-2013 (ikke på valg) 
Jan Erik Røsvik, Sunnmørsposten, for 2011-2013 (ikke på valg) 
1. varamedlem:  Ole Bjørner Loe Welde, Romsdals Budstikke, for 2012-2014  
2. varamedlem: Elin Sofie Lorvik, Sunnmøringen, for 2012-2014 (ny) 
Revisor:  Asle Geir Johansen, Vikebladet Vestposten, på valg. Gjenvalgt, for 2012-2014 
 
Valgkomite: Per-Kristian Bratteng og Hanna Relling Berg, Gjenvalgt for ny periode (1 år) 
 

Enstemmig valgt av årsmøtet. 

 



 

Hjørdis Kristine Skaar er nå pensjonist, og hun takkes av med blomster for lang og tro 
tjeneste. 

 

Sak 6:  Hallstein Vemøy la frem forslag til aktivitetsplan for Møre og Romsdal 
Redaktørforening 2012 og 2013 

Vi hadde en gjennomgang av undersøkelsen  som var sendt ut i fjor høst. 
 
Medlemmene viser interesse for  samarbeid mot Trøndelag. 
Hallstein tar kontakt med Trøndelag for å sjekke møtepunkt. 
Gjerne også samarbeid med MR Journalistlag. 

 
Studietur:  
71% har vært med flere ganger . Det er god interesse.  Faglig innhold er det viktigste for 
medlemmene.  
Tidspunkt: Høst er mest aktuelt. Forslag så langt: Amsterdam og Wien.  
Det vil bli satt ned en turkomite for både årets tur og neste års tur. 

Fagdagen holder vi fast på.   
Aktuelle tema: Etikk, temabaserte diskusjoner, foto, bildebruk. Åpent debattmøte. 

Kompetanse:  
Vi fortsetter med NR modulene (høst 2012 og vår 2013) 
Egne  kurs på off.prosjektet. 

Medlemmene ønsker halv eller heldagskurs (tirsdag og onsdag er å foretrekke). 
Redaktørforeninga har også fjoråret  hatt et godt samarbeid med  Avisforeninga.  

. 

Sak 7: Eventuelt 
Hallstein gikk  gjennom NRs hjemmeside. Her har regionforeningene egne faner. 
Her kan vi etter hvert opprette en arkivbase for blant annet årsberetninger, årsmøtereferat 
etc..   Vi sender inn til NR som legger inn for oss. 

Referent: Bente Tovan 
 
 
 
-----------------------------------------------                                                         ------------------------------------------         
Per-Kristian Bratteng                          Hilde Røsvik 


